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ZÁPIS 
ze 14. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 

konaného ve středu 15. října 2024 od 14 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Marek Bouška, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 
prof. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Studenti: 

Bc. Jana Hrušková 
Ing. Marie Nevyhoštěná 
Bc. Martin Šanda 
Ing. David Vaculík 

Omluvení senátoři: 

doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 

Nepřítomní senátoři: 

Bc. Josef Velebný 

Hosté: 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. (děkan FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 
prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
Ing. Martin Šprync (tajemník FChT) 
Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D. (Odbory UPCE) 

Program zasedání: 

1.  Zahájení 

2.  Informace o doplnění členů Akademického senátu FChT UPCE 

3.  Projednání žádosti o schválení dodatečných investic FChT na rok 2024 

4.  Různé 
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice 
doc. Adam přivítal všechny senátory a hosty a informoval o řádně doručené omluvence jednoho 
z nepřítomných senátorů. 

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání 
a požádal senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky 
ani doplňující návrhy nebyly vzneseny. Přítomní senátoři schválili program 14. zasedání AS 
FChT UPCE. 

Hlasování: 13–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

2. Informace o doplnění členů Akademického senátu FChT UPCE 

Doc. Adam informoval přítomné o skutečnosti, že ke dni 17. 9. 2024 rezignoval senátor 
Ing. Leinweber. Na základě výsledků a v souladu s Volebním řádem AS FChT UPCE čl. 1, 
odst. 6, byl jako první náhradník osloven Ing. David Vaculík z katedry fyzikální chemie, který 
byl následně ke dni 30. 9. 2024 jmenován členem Akademického senátu FChT UPCE.  

3. Projednání žádosti o schválení dodatečných investic FChT na rok 2024 

Předkladatel prof. Němec předal slovo tajemníku FChT Ing. Špryncovi, který představil 
daný materiál a podotknul, že jde o převod neinvestičních prostředků na prostředky investiční. 
Tento převod byl předem projednám s vedoucími kateder/ústavů. V rámci navýšení investic 
v roce 2024 se jedná o následující položky:  

 KAlCh – nákup DAD detektoru + add-onu do software k LC – 717 tis. Kč (cena s DPH), 
 – nákup staršího generátoru N2 a LCMS detektoru s příslušenstvím – 182 tis. Kč. 

(150 tis. Kč. bez DPH) 
  – celkem: 899 tis. Kč. 

 CEMNAT – nákup zařízení na plasmatické sintrování materiálů – 1 600 tis. Kč. 

Ing. Barták vznesl dotaz, zda se stihnou tyto investice ještě letos zrealizovat. Bylo 
vysvětleno, že je možné, že se to letos vše realizovat nestihne, a tak by v tom případě proběhla 
letos pouze příprava s následnou realizací až příští rok. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal a schválil 

dodatečné investice na rok 2024 v celkové výši 2 499 tis. Kč. 

Hlasování: 13–0–0 

4. Různé 

Doc. Adam informoval o e-mailu od Druhá základní organizace Vysokoškolského 
odborového svazu při Univerzitě Pardubice (Odbory UPCE), který dne 8. 10. 2024 obdrželi 
všichni členové AS FChT UPCE. Jedná se o záležitost týkající se incidentu na FChT UPCE ze 
dne 28. 8. 2024, přičemž Odbory UPCE požadovali, aby AS FChT: „… prověřil činnost vedení 

FChT ve věci řešení fyzického napadení zaměstnance FChT“. Doc. Adam upřesnil, že tato 
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organizace není oprávněna Akademický senát jakkoli úkolovat, a zároveň tato problematika dle 
Jednacího řádu i dle Zákona č. 111/1998 Sb. (zákon o vysokých školách) nespadá do 
kompetencí Akademického senátu fakulty. AS FChT rovněž není oprávněn prověřovat činnost 
vedení FChT nad rámec kompetencí vymezených výše uvedenými dokumenty. Ohledně daného 
případu děkan prof. Němec informoval, že 28. 8. 2024 se skutečně stal incident na Ústavu 
aplikované fyziky a matematiky. V té souvislosti došlo ke změně ve vedení Ústavu aplikované 
fyziky a matematiky, a to ke dni 24. 9. 2024. Mgr. Kleprlík prezentoval stanovisko Odborů UPCE 
k dané problematice. Upřesnil, že Odborům UPCE jde především o koncept SAFE UPCE. 

Doc. Adam informoval o dalším zasedání AS FChT UPCE, které se bude konat ve středu 
30. 10. 2024 od 14 hodin. Děkan prof. Němec dodal, že na programu bude projednání směrnice 
o přijímacím řízení včetně 2 nových studijních programů. Jakmile bude k dispozici oficiální 
stanovisko RVH, bude směrnice předána k projednání v rámci AS FChT UPCE. 

Předseda AS FChT doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za účast 
a zasedání ukončil. 

V Pardubicích 21. 10. 2024 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
 předseda AS FChT 


